

Sommerstyremøte i linjeforeningen Nabla

Dag/dato: Tirsdag 22.07.2025 og Torsdag 31.07.2025

Tid: 18:00

Sted: Digitalt

Tilstede: Eirik, Juliane, Ole Marius, Sigve, Cornelia, Håkon, Evie

Forfall: Sondre

[Saksnr.] Sak

Ansvarlig

[1] Godkjenning av dagsorden

Alle

[2] Ris og ros

Alle

- Bra infomail fra Eirik!

[3] Orienteringssaker

Alle

RRT fra stillingene

Leder:

Utrolig digg med sommerferie!! Har jobbet en del, men får heldigvis noen uker fri før skolestart igjen :)

Nå er det fullt fokus på å komme i mål med alt som skal gjøres før oppstart til høsten. Blir gøy å starte opp igjen, og gleder meg til å møte alle nye førsteklasingene :D

Nestleder: Skjønner virkelig ikke hva Ole Marius yapper om der nede. Har vært en grei sommer, veldig lite å gjøre, men det er jo sunt. Vært i Praha og hos besteforeldre og på fysikkkonferanse og hengt med venner og litt sånt. Sett veldig mange filmer.

Faddersjef/sekretær:

Livet smiler, men er utrolig travelt med jobb og fadderukeplanlegging. Fått meg en uke fri i midten nå som smakte litt for godt. Nå gledes det veldig til å komme seg opp i Trondheim for studiestart og fadderuke :)

Økonomiansvarlig:

Yoohoo GOD SOMMER! Hadde et møte med regnskapsfører på starten av ferien og drev og ordnet opp i litt fakturaer, utlegg og generelt føring i banken. Huff fortsatt en ting som må rettes opp i, men måtte ha litt fri i sommer også, og nå jobber jeg med kont så det får bli når semesteret har startet. Neste MVA-melding skal heldigvis ikke leveres før september:)

Bedriftskontakt:

Arrangementssjef:

Koordinator: Vorset til ESSS er snart ferdig! Familieferie i Frankrike og en sommervarme vi ikke har hatt hjemme på mange år er fantastisk, men kulminerer i noe større, noe viktigere. Et samlet mål, en felles ferd. For linjeforeningen! For NABLA!

Blestesjef: Sommerferie for alle penga. Går fort og straks er det tilbake til Trondheim, men ser frem til å komme tilbake til hverdagen. Kan bli for mye av det gode også.

Møte med NTNU Eiendom

Håkon var i møte med NTNU eiendom

Det har tidligere vært sagt at man fra starten av studieåret 25/26 ikke kan ha arrangementer med mat og drikke i forelesningsrom. Dette skulle starte ved starten av høstsemesteret. Men det ble laget et skriv som resulterte i at det ble utsatt med et halvår og at det deretter nå skal diskuteres ved starten på vårsemesteret.

[4] Saker

Alle

Hva har skjedd siden sist

Alle[10]

Håkon:

Gjøre klart småting til studiestart. Jobbet en del

Ole Marius:

Familietur i Frankrike. Vært med venner trent og badet. Svart på henvendelser om bookinger

Evie:

Sommerferie, en uke i nord-Norge, hjemme og er nå i California

Eirik:

Jobbing og fadderuke planlegging

Juliane:

Jobbet og fått besøk fra vertsfamilie og vært på norgesferie med dem. Hatt møte med regnskapsfører og fortsatt litt som må ordnes opp i. Badet masse

Sigve:

Hatt mye fri, vært i Praha, Ulsteinvik, og i tillegg Trondheim for å snakke om fysikk konferanse. Svart på eposter. Og driver og ordner med litt merch.

Cornelia:

Vært syk og har hatt ferie. I bilen på vei hjem fra seiling.

Generelt om fadderuken

Eirik[3]

Eirik går generelt igjennom hva som skjer i fadderuken. Her er det viktigste:

Immatrikulering mandag 11. august:

Vi har fått 5 minutter til å gi generell info før de nye studentene skal bli fulgt bort til immatrikuleringen. Her er det hensiktsmessig at så mange styremedlemmer som mulig deltar for å gjøre styret synlig.

Tekna presentasjon:

Det er veldig viktig at de nye studentene møter opp på Tekna presentasjonen onsdag 13 august kl 14:00 for at vi skal opprettholde et godt forhold. Et dårlig oppmøte kan komme med konsekvenser for samarbeid i senere år.

Bli kjent fest:

Det er viktig at styret er godt synlig, spesielt i starten av fadderuken. Det er derfor ønskelig at de som kan skal møte opp på bli kjent festen. Dette er svært viktig i tilfeller hvor det kan være aktuelt med varslingssaker. Vi ønsker jo selvfølgelig ikke at dette skal skje, men dersom det dessverre skulle skje, ønsker vi at de nye studentene skal si ifra til oss.

Infomøte:

Ole Marius har fått booket rommet R1 for infomøte onsdag 20 august kl 16:00. Det er altså her vi skal presentere alle de forskjellige undergruppene i Nabla, og slik begynne prosessen med at de nye studentene kan søke seg inn i de fine undergruppene vi har.

Avslutningskonsert:

Det er høyst sannsynlig at Eirik trenger hjelp til stempling av de som kommer inn til avslutningskonserten på samfundet. Juliane sier hun kan hjelpe til med dette.

Budsjett for fadderuken og integreringen

Eirik[3]

Etter en nøyere gjennomgang av budsjettet på SKE er det slik at 4000 av de 20 000 som fadderkomiteen får skal gå til opptak. Mer spesifikt er det slik at dette skal gå til integreringen og til leie av en ekstra kjeller på inn og ut fest.

Det er sagt fra tidligere faddersjef at det koster ca 3000 å leie en ekstra kjeller, noe som vil si at vi har ca 1000 kroner i budsjett til selve integreringen.

Uttekslingsstudenter

Eirik[3]

Vi ønsker å kunne ha et tilbud for utvekslingsstudenter i fadderuken som kommer. Dette vil ikke være et fullstendig tilbud som vanlige studenter. Men det er ønskelig at de kan være med på de større arrangementene.

Det er vanskelig å planlegge for dette uten å vite nøyaktig hvor mange personer det er og det er derfor noe man må se an. Det er også avtalt med noen 5 klassinger som kan stille med en faddergruppe for utvekslingsstudenter.

Registrering av nye komponenter

Eirik[2]

Vi må begynne å se for oss hvordan vi skal få registrert alle de nye studentene. Spesielt i forhold til registrering av betaling av medlemskontingent. Juliane har problemer med å få opp hvem som har betalt. Betalinger som skjer samme dag blir sløffet sammen til en avtalegiro og det blir derfor ikke mulig å se den enkelte betalende i banken.

Det er derimot mulig å se det i regnskapsprogrammet, men det tar en viss tidsperiode før dette er tilgjengelig.

Det ses derfor på en mulighet at man kan betale inn medlemskontigenten over vipps. Dette vil jo da nødvendigvis bety at man får et gebyr i tillegg.

Ringerunder Eirik[2]

De nye studentene har et tilbud om ringerunder. Dette betyr da at de blir ringt opp av en av oss som har et manus som man snakker igjennom i tillegg til at de nye studentene kan stille spørsmål dersom det er noe de lurer på. Dette blir gjennomført av styret i tillegg til fadderkomiteen. Eirik kommer til å lage et manus som alle skal følge.

Velkomstposer Håkon[2]

Vi kan ved det korte møtet før immatrikuleringen dele ut velkomstposer til de nye studentene. Vi har en del gamle nett fra Lykkepromille og Eirik har også tilrettelagt for at man kan få tak i flere dersom man ikke har nok.

Sigve skal også forsøke å få tak i sponsorer av alkoholfrie drikkevarer som en mulighet til å oppfordre til å drikke noe alkoholfritt også i fadderperioden.

Connect Eirik[2]

Connect ønsket at vi skal ta i bruk appen deres til fadderuken. Dette kom derimot i litt kort tid før fadderperioden og er ikke noe man rakk å gjennomføre raskt nok. Det ble også bestemt at det er risikabelt å ta i bruk en app man ikke har testet før heller i forkant av en fadderuke hvor det kan være vanskelig å nå de nye studentene.

Det besluttet derfor at man fortsatt er interessert i connect som app og har et ønske om å delta på fremtidige workshops med dem.

Calone Eirik[2]

Calone er en kalendernettside som lar enn få inn skoletimeplanen, men gir også oss som linjeforening muligheten til å ha fadderukeprogram og andre arrangementer i denne kalenderen. Dette ble sett på som en nyttig løsning for de nye studentene. Fadderprogrammet til Nabla er derfor nå lagt inn og de nye studentene kan nå få den nye timeplanen sin i tillegg til fadderopplegget på calone.no

Det er likevel verdt å merke seg at endelige tidspunkter og informasjon kommer til å bli delt på Facebook.

Integrering Håkon[10]

Styret planlegger hva som kommer til å skje på årets integrering. De blir enige om følgende:

Vi må ha strengere føringer på hva faddere har lov til å gjøre

Integreringen avsluttes med dopping i badekar slik som tidligere år.

Imball 1+2 Håkon[10]

Det har vært usikkert hvordan budsjettet til imball har vært tidligere år, og hvordan medlemskontigenten til de nye studentene har bidratt til denne.

Det virker som at medlemskontigenten har blitt regnet dobbelt på i regnskapet til Nabla i noen år nå.

Trolig har dette skjedd hvert år siden Nabla mistet regnskapet sitt. Den eneste grunnen til at dette ikke har blitt oppdaget er mest sannsynlig at Arrkom har hatt oppsparte midler på sin egen konto som dermed er blitt brukt.

Nå som dette er oppdaget er man derfor nødt til å finne andre inntektskilder eller å ta penger fra andre steder.

Medlemskontigenten tilsvarer ca 50 000.

For å unngå høye billettpriser er man derfor nødt til å finne en løsning. Det blir enighet om flere kutt som til sammen kan tilsvare 50 000. Det er følgende:

Økte billettpriser: 10 000 kr

Dette gir en pris for de forskjellige kullene på: førsteklasse: 590, Andre trinn: 690, ekstern 775

Kutt i fadderkom: ca 5000 kr

12 500 kr fra buffer

Droppe jakobinske: 10 000 kr

Kutt i joulebohr og låvefest: 13 000 kr

Tekst Nabladet Håkon[5]

Det er vanlig å ha en infotekst i nabladet om styrestillingen vår i nabladet. Dette blir en tekst som handler mer om styrestillingen enn deg selv.

Gå gjennom invitasjoner Sigve/Håkon

Det kommer inn veldig mange invitasjoner på imball og andre arrangementer. Det er derfor en fin løsning at man sier ifra dersom det er noe man ønsker å delta på. Sigve har laget et dokument der man kan legge inn arrangementer og om man ønsker å delta.

Eksterne studenter i linjeforeningen Eirik

Det er kommet en henvendelse fra en student som ikke kom inn på fysmat, men skal gå årstudie i matematikk og ta fysmat fag. Deretter skal personen bytte over neste år. Styret ser ingen problemer ved at personen kan bli med på fadderuken. Spørsmålet er om man kan bli med i linjeforeningen dersom man ikke på papiret går fysmat.

Nablas lover sier:

“Som komponenter kan opptas faste studenter ved sivilingeniørlinjen for fysikk og matematikk ved Norges teknisk-naturvitenskapelige universitet”

Styret er enig om at “faste studenter ved (...)” også kan omfatte studenter som har ambisjonen om å begynne på fysmat og tar fysmat fag mens de går et annet studie. Det har vært liknende tilfeller med komponenter som har gått andre studier og samtidig vært en Nabla komponent og tatt fysmat fag. Det skal derfor ikke være noe problem for den aktuelle studenten å delta i fadderuken og i Nabla som linjeforening.

Flatsiden for nye studenter Juliane [2]

Vi burde utbedre flatsiden for nye studenter som har mer info. Om feks link til å bli med i slack, kullgruppe og andre relevante kanaler.

Når det er snakk om å forbedre flatsidene på vår egen nettside er det nok her det er smartest å begynne.

Budsjettene fra SKE Juliane [5]

Det stilles spørsmål til at det er satt av 21 000 til sosialpot til undergrupper på SKE når det er 11 undergrupper. Dette er et resultat av at fadderkomiteen kun får sosialpot for høstsemesteret.

Det er også mange undergrupper som har lite forståelige utgiftsposter på SKE. Dette må strammes opp til neste generalforsamling.

Det diskuteres rundt bufferen til Nabla. Det kommer fram at denne ikke er tilegnet noe spesifikt, men at det kan være smart at styret kan diskutere hva den spesifikt kan gå til.

Synlighet for nye studenter Juliane [4]

Vi burde være veldig synlige for de nye studentene. Slik at de assosierer noe positivt med linjeforeningen. Bruk styregenseren i starten av semesteret.

Styret sin instakonto Juliane [3]

Vi burde bruke styret sin instakonto mer aktivt. Dette gjør at styret blir mer synlig og at det kan ses på som mer attraktivt å være i styret.

Det burde være mer lavterskel å legge ut innlegg her og kontoen burde reflektere det vi gjør.

Vi kommer også til å ha en Q&A uken før fadderuken slik at de nye studentene kan stille spørsmål dersom de lurer på noe.

Gå over alle google driven til undergruppene og oppdatere med riktig bilags-skjema Juliane [1]

Etter sommeren på første ugle møte skal alle lederne oppdatere drivene sine. På drivene til de forskjellige undergruppene skal det være: erfaringsskriv, utleggskjema osv...

Styret bestemmer også at det er hensiktsmessig med en dato hvor man sjekker om dette også faktisk er opprettet.

Lagerplass Lauget Håkon[4]

Joakim har nå personlig betalt for lagring til utstyr til lauget. Dette kan ikke skje lenger. Vi må stille med løsninger.

Det skal derfor sendes ut en mail til alle nabla-komponenter hvor en spør om det er noen som har plass til å oppbevare utstyret til lauget.

Pengene som Joakim har lagt ut for leie burde også tilbakebetales da kostnadene faller under en undergruppe i Nabla.

[5] Eventuelt Alle

-

[6] Fremover Alle

- Fortsettelse av sommerferie
- Fadderuke yay!!
- Immball
- Eksterne Immball